

## Kunden-Information

# Global Foods Trading GmbH: Warenrückruf / Product Recall

Biebesheim, 16.09.2024



Aus Gründen des vorbeugenden Verbraucherschutzes rufen wir den Artikel „MDH SAMBHAR MASALA 100g“ des Herstellers MARK IND SPICES LTD. (HARROW. MIDDLESEX, U.K.), zurück.

**Betroffen ist ausschließlich die Ware mit dem Mindesthaltbarkeitsdatum 30.09.2024.**

Fragen beantworten wir von Montag bis Freitag unter der kostenfreien Rufnummer 0800 – 950 950 9 in der Zeit von 9.00 bis 18.00 Uhr oder per E-Mail unter [info@gftonline.de](mailto:info@gftonline.de)

**Begründung de Rücknahme: Nachweis des Insektizids Chlorpyrifos**  
Dieses Insektizid ist in der EU seit 2020 nicht mehr zugelassen.

## Customer Information

For the sake of preventive consumer protection, we recall the article " MDH SAMBHAR MASALA 100g " from MARK IND SPICES LTD. (HARROW. MIDDLESEX, U.K.).

**Only the goods with the best before date 30.09.2024 are affected.**

We answer questions from Monday to Friday under the free number 0800 - 950 950 9 in the time from 9.00 to 18.00 o'clock or by E-Mail under [info@gftonline.de](mailto:info@gftonline.de)

**Reason for the return of goods: Detection of the insecticide chlorpyrifos**  
This insecticide has not been approved in the EU since 2020.